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Wat leuk om je weer tegen te komen.Wij bespraken in het MT-DGI.Z een aantal zaken rondom Corona waaronder de

cijfers en presentatie ervan over verpleeghuizen en ouderen. [iY vroeg ons om input aan te leveren.

Ik kijk al een tiydje met aandacht naar alle dashboard cijfers en hierbij min opbouwende kritiek. Ik loop er al tijdje mee
rond. Hoop dat het voldoende praktisch is. Kan altijd meedenken als de betrokken data mensen dat willen.

Hierbij:

1. Tk zou ook aantallen van ouderen boven de 75 willen zien ( binnen of buiten verpleeghuizen)

Ten aanzien van aantal positieve bewoners per dag:Nu zijn het harde aantallen. Dit zegt niets. En komt over alsof het er

veel zijn.

Je kan ook Per 1000 of 100000 inwoners weergeven.

Daarnaast is het vooral belangrijk dat we met elkaar de bewoners in de gaten houden en dat ze op tijd getest worden. We

kunnen namelijk niet voorkomen dat iemand ziek wordt maar wel tijdig testen?

Dus wellicht zouje per aantal inwoners dat getest 1s ook kunnen noemen en het percentage dat daadwerkelijk ook Corona

heeft?

Dan 1s het meteen goed om te vergelijken met de groep thuiswonende kwetsbare ouderen.

(Vind ik trouwens ook belangrijke verbetering voor de regionale cijfers, hoeveel van de testen zijn zijn positief)

Ten aanzien van verpleeghuizen:

Nu wordt aantal verpleeghwizen waar een besmetting is op een schaal van 200 laten zien.

In bijgevoegde foto 187 van de 200. We hebben echt veel meer lokaties in nl.

Dus hoeveel lokaties hebben we in Nederland? En zet de schaal anders, nu ljkt het alsof in 97% van de verpleeghuizen
Corona 1s.

Deze moet je echt aanpassen om negatief beeld te verminderen.

Sterfte gevallen:
Ik snap het, maar opnieuw kijk goed naar verhoudingen. Bijvoorbeeld hoeveel van de overleden inwoners hadden corona.

Ipv alleen maar overleden aan Corona.

Sterftecyfers in verpleeghuzen zijn nu eemmaal hoog!

Grt
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